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INTERPELACJA 
 

Dotyczy:  sprzedaży 
 
Poznański ogród zoologiczny ogłosił, że planuje sprzedaż nawozu naturalnego – media:” To 
nie żart. Poznański ogród zoologiczny chce w przyszłym roku sprzedawać odchody swoich 
roślinożernych zwierząt wszystkim chętnym. Ponoć świetnie nadają się jako nawóz dla 
warzyw i kwiatów.” 
 
W Polsce obowiązuje Ustawa z dnia 10 lipca 2007 r. o nawozach i nawożeniu. Jest ona bardzo 
restrykcyjna. By wprowadzić nawóz trzeba spełnić bardzo wiele wymagań, przeprowadzić 
kosztowne badania. 
„Art. 4. 1. Nawozy oraz środki wspomagające uprawę roślin, o których mowa w art. 3 ust. 2, są 
wprowadzane do obrotu na podstawie uzyskanego pozwolenia.  
2. Minister właściwy do spraw rolnictwa wydaje, w drodze decyzji, pozwolenie na wprowadzenie 
do obrotu nawozu albo środka wspomagającego uprawę roślin, o których mowa w art. 3 ust. 2.” 
 
Ile pieniędzy przeznaczono w budżecie na przeprowadzenie stosownych badań? Jaki będzie ich 
koszt? Jaki będzie koszt uzyskania pozwolenia ministra? Jaki jest biznesplan przedsięwzięcia? 
 
Niestety by uzyskać pozwolenie nie wystarczy stwierdzenie rzecznika prasowego:” świetnie 
nadają się jako nawóz dla warzyw i kwiatów.” 
 
Czy to co ogłosiło ZOO jest kolejną „ściemą”, czy faktycznym działaniem ZOO. Jeżeli jest to 
faktyczne działanie to proszę o przedstawienie konkretnych działań, by ta usługa była zgodna 
z prawem i opłacalna. 
 
 
 


